

Certificat D'Analyse/Certificate of Analysis



Univar Canada Ltd
100 rue McArthur
Valleyfield, QC
J6S 4M5 Canada

T +1 (450) 371-1086
F +1 (450) 371-0729
www.univarcana.com

Produit/Product: Alcool Éthylique Dénaturé DA-2I Anhydre /
Denatured Ethyl Alcohol DA-2I Anhydrous

Date: 2020-04-27

Univar Code: 067969

N° de lot/Lot No:

Analyse/ Test	Unité/ Unit	Min	Max	Résultats/ Results
Apparence / Appearance	-	Satisfaire / Pass	-	Conforme/ Conforms
Couleur / Colour	Pt-Co	-	5	<5
Gravité Spécifique / Specific Gravity @ 25/25°C	-	-	0.792	0.791
Alcool Isopropylique / Isopropyl Alcohol	% vol	6.3	7.7	6.7
Ethyl Acetate	% vol	2.7	3.3	3.0
Eau / Water	% vol	-	0.14	0.07

Approuvé par/
Approved by



Contrôle de la qualité/
Quality Control

Tous les renseignements s'appuient sur des données obtenues auprès du fabricant ou d'autres sources techniques reconnues, et sont jugés exacts. Univar Canada Ltée (« Univar ») ne fait aucune déclaration et ne donne aucune garantie, expresse ou implicite, relativement à l'exactitude ou à l'exhaustivité des renseignements. Univar n'est pas responsable des dommages pouvant résulter de l'utilisation ou l'inutilisation des renseignements. Toutes les opérations visant ce produit sont assujetties aux conditions générales de vente d'Univar, qui sont disponibles sur demande. Univar ne fait aucune déclaration et ne donne aucune garantie, expresse ou implicite, à l'égard du produit.

All information is based on data obtained from the manufacturer or other recognized technical sources. The information is believed to be accurate. Univar Canada Ltd. ("Univar") makes no representation or warranty, express, or implied, concerning the accuracy or sufficiency of the information. Univar is not liable for any damages resulting from the use or non-use of the information. All transactions involving this product are subject to Univar's standard Terms and Conditions, available upon request. Univar makes no additional representations or warranties, express or implied, as to the product.